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§ 1. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Birgit Ihrfors justerar dagens protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 4 mars kl. 09.30. Protokollet mailas till 

samtliga medlemmar inför justering. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2009-02-02 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 
 

§ 4.  Information från enheten för biståndsbedömning 

Pensionärsrådet har frågor angående biståndsbedömning som framkommer i Kommunstyrelsens 

pensionärsråds protokoll av den 3 februari 2009. Det finns skillnader i biståndsbedömningarna 

över staden. 

Christina Roman informerade om att det finns riktlinjer och att äldreförvaltningen har genomfört 

en granskning genom SNAC där alla stadsdelar gått igenom sina bedömningar. SNAC - 

utredningen kommer att redovisas senare. 

Önskemål från pensionärsrådet att om den enskilde är ensam utan anhörig skall 

biståndshandläggaren påminna den enskilde om att någon anhörig eller annan stödperson kan 

närvara vid behovsbedömningen som stöd. 
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Pensionärsrådet hade frågor om avgiftssystemet har ändrats. Systemet upplevs som 

svårbegripligt. 

Christina Roman delar ut broschyrer om avgifter. Avgiftssystemet har inte ändrats. 

Av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 2009-02-03 framkommer att antalet äldre ökar. 

Pensionärsrådet känner oro om Östermalm nedrustar för mycket. 

Christina Roman informerar och redovisar hur många beslut avslag och överklaganden som har 

förekommit under 2008. Pensionärsrådet emotser kontinuerlig information om antalet 

delegationsbeslut i enskilda ärenden och orsak till avslagsbesluten. 

Biståndshandläggarna har ca 100 ärende per handläggare. Fördelning av ärenden sker i team med 

den äldres födelsedatum som grund. 

Om ett väsentligt merarbete bedöms, kan hemvårdsbidrag beviljas till anhörig som vårdar 

anhörig i hemmet, främst i form av personlig omvårdnad tillsyn och passning. 

Valfrihetsmodellen styr hur många dagar efter beslut den äldre har på sig att tacka ja och flytta in 

på ett boende. Den äldre kan ansöka om avgiftsreducering för dubbelt boende. 

 
§ 5. Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Ansökan om stimulansbidrag för år 2010.                                                                    

Pensionärsrådet har tagit del av ansökan som får omdömet mycket bra. Frågan som uppstår 

är hur frivilligorganisationerna skall organisera sig för att tillgodose samarbete med 

förvaltningen. Frågan kommer att tas upp då Pensionärsrådet träffar presidiet 

 

- Förlängning av avtal för trygghetslarm.                                                             

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och har inget att erinra.  

 

- Förlängning av avtalet för tillagning och leverans av måltider till Rio vård-och 

omsorgboende.                                                                                                          

Pensionärsrådet har inget att tillägga, eftersom en ny upphandling av Rio vård- och 

omsorgsboende pågår. 

 

- Tillsynplan till länsstyrelsen. 

Pensionärsrådet har inget att tillägga 

 

- Enheternas verksamhetsberättelser 

Synpunkter från Pensionärsrådet 

Rio Servicehus 

Pensionärsrådet hade synpunkter angående Rios Träffpunkt där samarbete inte har kommit i 

gång i år med Frivilligorganisationer som startade så bra under 2008. 

Rio vård-och omsorgboende 

Bra att personal fått utbilda sig. 

Karlaplans Hemtjänst 

Saknas siffror på sidan 7. Sjukfrånvaron är hög. 

 
§ 6.  Rapport från vård- och omsorgsboende 

         Ingrid Stockman lämnar rapport från Linnégården 

         Sjukfrånvaron är lägre än genomsnittet. Aktiviteter prioriteras och ett bra utbud erbjuds. 

         Finns förslag om en Träffpunkt för äldre. Rutiner utarbetas som rör lyftselar. 

 

        Christina Harjulin lämnar rapport från Rio vård- och omsorgsboende. 

        Verksamhetschef Aina de Besche slutar den 31 mars och det är ej klart med efterträdare. 
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   Neddragningar på personal har gjorts, 12 sjuksköterskor har reducerats till 7 på dagen. 

Nattpersonal minskas med 2 personer. Korttidsboendet har en sjuksköterska på dagtid, 

varje boende har omvårdnadsansvarig sjusköterska. 

 

Ulla Bowallius lämnar rapport från Dianagården 

Enhetschefen Sofia Janers slutar ej klart med efterträdare 

Mycket klagomål på maten det finns förbättringsförslag. 

 

Yvonne Wendt lämnar rapport från Kampementet 

Anställningsstopp eftersom Väduren skall läggas ner. Projektet Maten i Fokus upplevs bra. 

Vissa rutiner fungera dåligt som att avlidna hämtas vid olämpliga tillfällen. Städandet 

fungerar dåligt på vissa plan. Boende skickas ibland till sjukhus utan följe. 

Summeringen är att förhållanden har blivit bättre på Kampementet. 

 
§ 7.  Övriga Frågor 

Har Östermalm en plan för boende på Väduren och har de boende en valmöjlighet? 

Svar från Christina Roman 

Alla som bor på Väduren och som tillhör Östermalm kommer att erbjudas lägenhet på Rio 

Servicehus. 

 
§ 8.  Nästa Sammanträde 

Nästa sammanträde 6 april 2009 Lokal Hjorten 

 

 

Sekreterare: Linnea Gustafsson       
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